
HK-klubbens høringssvar vedr. budget 2020
_____________________________________________________________

HK-klubben har to bemærkninger til det fremsendte høringsmateriale: 

-Uhensigtsmæssigt at spare på MED arbejdet generelt og OBS på AKUT-midlerne

-Hk anbefaler, at der arbejdes videre internt med ledelse- og administrationsforslaget.

Forslag N: Administrationens deltagelse i konferencer samt eksterne og 
interne møder.

HK-klubben tilkendegiver at alle ansatte naturligvis skal være opmærksomme på kun 
at bruge den nødvendige tid på møder, dette gælder både interne som eksterne samt 
deltagelse i camp, event mv. 

For at løse opgaverne bedst muligt og leve op til Kalundborg Kommunes MED-aftale, 
skal både ledere og medarbejdere have de bedst mulige rammer for samarbejdet. 

Dette bidrager til politikernes ønske om, at Kalundborg Kommune skal være en spæn-
dende, attraktiv arbejdsplads præget af samarbejde, medindflydelse, strategisk 
kompetenceudvikling og et sundhedsfremmende arbejdsmiljø. 

Desuden vil HK-klubben gøre opmærksom på, at der løbende er sket sammenlægning 
af afdelinger, hvorved antallet af MED-udvalg er reduceret ligesom tidsforbruget er 
blevet mindre. 

HK-klubben finder det derfor Uhensigtsmæssigt at reducere i udgiften til MED 
samarbejdet generelt.

Samtidig vil HK-klubben gøre opmærksom på, at størstedelen af FTR, TR, AMR’s 
deltagelse i konference, uddannelse mv. dækkes af akut-midlerne.

Forslagene 27, 28 og 31(Optimering af ledelse og administration på 
henholdsvis Børnehuse, Folkeskoler og Plejeboligområdet.)

HK-klubben anbefaler, at kommunalbestyrelsen beslutter, at der arbejdes videre med 
arbejdsgruppens anbefaling om at fortsætte arbejdet internt.

Med venlig hilsen 

HK-klubben 
V /FTR og formand Charlotte Due
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